



## Referat fra Bestyrelsesmøde 18. april 2024

### Deltagere:

Formand: Lone Nielsen

Næstformand: Tina Kaspersen

Kasserer: : Stig Nørgaard

Sekretær: Vibeke Lassen

Bestyrelsesmedlem: Maria Kristensen

1. Suppleant: Dannie Brøndby

2. Suppleant: Cecille Holme Lindegaard

### 1. Godkendelse af dagsorden.

- Dagsorden godkendt

### 2. Godkendelse af referat fra Generalforsamling 20.02 2024.

- Dagsorden rundsendes i weekenden til bestyrelsen til godkendelse

### 3. Nyt fra Alle

- Islænderudvalget: Der er kommet et nyt islænderudvalget med Maria Kristensen, Ziqqie Ehlers, Dorthe Kent, Sanne Ferdinandsen. Der er planer om pizza hyggeaften for at få rystet Sol sammen.
- Baneudvalget blev nedsat på det fælles udvalgs møde, og skal styre udendørsbanerne. Maria Kristensen, Dorthe Kent og Kjeld Boye udgør pt. Udvalget. Flere er velkomne.
- Tina har haft kontakt til tækkerørsmænd ang. Materialer til springsekretariatet. Tilbuddet lyder pt på ca. 29.000, dertil kommer der noget træ til lægter. Der er sat penge af i budgettet, så bestyrelsen har godkendt købet.
- OHR har indkøbt nye river og hakker, sådan at der er et sæt til hver udendørsbane. Tanken er at der sættes et sæt ude ved to do tavlen i ridehuset, sådan at man kan gå ned og hakke ukrudt eller rive hovslag på banerne, hvis man er her alligevel. Resten bliver låst inde, så vi har til arbejdsdage.
- Byggeudvalget: Byggeudvalget ønsker at spørge medlemmerne hvad de ønsker i forhold til udvidelse af ridehuset; skal det eksisterende ridehus forlænges eller skal der bygges et ekstra ridehus ved siden af. Lone er ved at lave en ansøgning til kommunen ang. Forlængelse af vores lejekontrakt, samt fjernelse af den 1-årig opsigelsesklausul. Bestyrelsen foreslår et møde med byggeudvalget og bestyrelsen for videre planlægning omkring udvidelsen.
- Invitation til sommerfest 15. juni er nu kommet på hjemmesiden, hvor man også melder til. Alle er velkomne.
- En opfordring fra Lone: når man får en mail eller SMS, så send lige minimum en "thumbs up", så afsenderen ved at mail/SMS er modtaget.
- Der er kursus med Henrik Høper i weekenden.



- I juniorgruppen arbejdes der på at få planlagt nogen aktiviteter, planen er ca. 1 aktivitet om måneden. Lone har sendt en ansøgning om 5000 til kommunen, og Vibeke laver en ansøgning til Friluftsrådet om nogen flere penge.

#### **4. Evaluering af udvalgmøde 9. april 2024**

- Enighed om at det var et godt møde
- Der er endnu ikke lavet en opsamling på alle årshjulene, så den reviderede udgave kan komme på hjemmesiden.
- Lone har forsøgt at hverve nogen mennesker til springudvalget. Vi har masser af materiale, men for få springryttere.
- Jagt var et stort ønske for mange, men jagtudvalget består pt kun af 2 og klubben har ikke noget materiale og opgaven med at lave jagt er stor. Det blev derfor besluttet at prøve at høre Ledreborg, om vi evt. kunne få lov at hægte os på deres jagter, evt. så vi i klubben planlægger det som en fælles aktivitet, men vi kører til Ledreborg og rider jagten. Maria vil tage kontakt med Ledreborg.

#### **5. Evaluering af malerdag/arbejdsdag**

- Hyggelige malerdage. Flest om torsdagen, noget færre om fredagen. God måde at være social, men lidt mere styring omkring opgaverne kunne ønskes - især for dem der ikke har været med før.
- Arbejdsdagen var en succes, der blev nået rigtig mange opgaver, og der var god styring på dagen, samt dejligt med socialt samvær.
- Ny arbejdsdag fastsættes til tirsdag 4. juni kl. 17 med fællespisning kl. 19.30.

#### **6. Hjælper motivation - hvordan gør vi i OHR?**

- Bestyrelsen havde en snak omkring hvordan man kan øge hjælper motivationen i klubben. Vibeke udarbejder et udkast til en drejebog til udvalgene i forhold til "Hvordan får I de hjælpere I skal bruge og hvordan giver du hjælperne lyst til at hjælpe igen?"

#### **7. Gennemgang af økonomi**

- Der indkøbes en ny flagstang (Stig)
- Flis til grusspringbanen (Stig)

#### **8. Kommende aktiviteter / Stævner**

- 6. juni er aftenstævne. For at styrke sammenholdet i klubben og især mellem de forskellige udvalg anbefales det at lave klasser både i dressur og spring for minirytttere, og tilbyde at nogen juniorryttere kan hjælpe minirytterne med at komme igennem banen eller programmet.
- 9. Juni "Prøv min disciplin" - Stig er tovholder
- D4 Horseshow



- Styregruppemøde 2. maj
- <https://ohr-d4.dk/cms/Activity.aspx>

## 9. Eventuelt

10. Næste ordinære mødedato - tirsdag 14. maj kl. 18.30